
GS Avdelning 14 Mellannorrland  
Årsmöte 
Protokoll 

Sundsvall 2022-05-07 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Göran Mikaelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
Närvarande:  
Ombud: Bob Jonsson, Morgan Lindgren, Lars Björk, Thomas Fälldin, Michael Kraft,   
Örjan Lundquist, Seth Hallestam, Pär Wallgren, Felicia Häggström, Robin Eliasson,  
Linn Wågberg och Emil Sellgren. 
 
Förhinder: Christer Ludén, Jennie Sandström, Rune Danica, Kim Holmqvist,  
Zelimkhan Ismailov, Lennart Hägglund, Michael Berggren, Olle Halvarsson och Pär Nord. 
 
Styrelse: Agneta Norman, Timmy Landfors, Jerker Larsson, Göran Mikaelsson, Markus Kamél 
och Göran Molin. Christian Häggkvist med på video. 
 
Förhinder: Elvira Karlsson och Bertil Johansson. 
 
Suppleanter: Maria Rollmar är tjänstgörande. 
 
Förhinder: Isabella Öqvist och Daniel Andersson 
 
Adjungerade: Fredrik Axelsson, Catarina Ångnell och Roger Johansson. 
 
Revisorer: Hans Nylén. 
 
Övriga: Erik Tingsvik 
 
Valberedning: Krister Wallin 
 
§ 2 Kallelse till mötet 
Kallelse har gått ut till ombuden via post samt på mejl. 
Årsmötet godkände att mötet var behörigen utlyst. 
 
§ 3 Parentation 
Parentation hölls för våra avlidna medlemmar under 2021. 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 5 Ombudsupprop 
20 röstberättigade samt 5 utan rösträtt. 
 
§ 6 Praktiska frågor 
Krister Wallin berättade att nomineringstiden och att den räcker fram till §17. Kommer det in nya 
nomineringar så blir det en paus mellan §16 och §17. 
 



Göran Molin berättade om uppdragsredovisningen och att han kan vara behjälplig i hur man fyller 
i den. 
 
§ 7 Val av presidium 
 a) Ordförande Timmy Landfors 
 b) Sekreterare Agneta Norman 
  
§ 8 Val av justerare och rösträknare 

a) Justerare Morgan Lindgren och Markus Kamél. 
b) Rösträknare Morgan Lindgren och Markus Kamél. 

 
§ 9 Information från avdelningen,  
Fredrik Axelsson informerade från avdelningen att det är nu fullt upp med lönerevisioner och 
andra förhandlingar. Vi har haft en resurs av en halvtids administratör som sitter i Sollefteå hon 
har nu sagt upp sig så det ska rekryteras dit. Roger Johansson ombudsman går i pension till 
årsskiftet och det ska även rekryteras en ny ombudsman till avdelningen.  
Kollektivavtalen går ut nästa år man kan fortfarande skicka in ändringar man vill ha i avtalen 
medlemmar kan göra det till den sista maj och sedan får avdelningen gå igenom dem och skicka 
in dem till förbundet.  
Det blir även ett val i år det är viktigt att man går och rösta. Lagförslag förändringar i lagen om 
anställningsskydd kan träda i kraft i oktober om det går igenom. I augusti startar styrelsen 
verksamhetsplaneringen för nästa år. Vi har även en andra del av kongressen i maj ska bli 
spännande. 
 
§ 10 Verksamhetsberättelse 
Göran Mikaelsson föredrog den facklig/politiska berättelsen.  
Timmy Landfors föredrog ungdomsberättelsen. 
Christian Häggkvist föredrog försäkringsberättelsen. 
Thomas Fälldin föredrog värdegrundsberättelsen. 
Markus Kamél föredrog arbetsmiljöberättelsen. 
Jerker Larsson föredrog studieberättelsen. 
Agneta Norman föredrog information- & kommunikationsberättelsen 
Göran Mikaelsson föredrog uppsökeriberättelsen. 
Göran Molin föredrog mentorernas berättelse. 
Mikael Kraft tycker att vi inte har utnyttjat videomöten tillräckligt mycket med utbildningar och 
träffar mm.  
Årsmötet beslöt att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 
 
§ 11 Ekonomi 
Fanns inget. 
 
§ 12 Ekonomisk berättelse 
Kassör Göran Molin föredrog den ekonomiska berättelsen. Resultatet blir 377 932:-   
Årsmötet beslöt att lägga Ekonomiska berättelsen till handlingarna. 
 
§ 13 Förslag godkännande av verksamhet/ekonomisk berättelse 2021 
Årsmötet beslöt att godkänna verksamhet- och ekonomiska berättelsen. 
 
§ 14 Revisorernas berättelse 
Hans Nylén föredrog revisionsberättelsen  
Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen. 



Hans berättade hur en revisor arbetar och granskar styrelsen räkenskaper och verksamhet. Hans 
och Krister Wallin påpekade att valberedningen tycker att alla i styrelsen ska ha ett uppdrag på 
sidan av styrelseuppdraget tex. F/P ansvarig. 
 
§ 15 Ansvarsfrihet 
Hans Nylén föreslog årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 
Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021. 
 
§ 16 Arbetsordning/Valordning 
Vi har ändrat på några ställen. 
Årsmötet beslöt att godkänna revidering av arbetsordningen och det fanns inga ändringar i 
Valordningen. 
 
§ 17 Val 
Valberedning. 
Krister Wallin föredrog valberedningens förslag. 
 
Kassör 2 år Göran Molin, SCA Wood AB/Bollsta 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Styrelseledamot 2 år Elvira Karlsson, Biometria 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Styrelseledamot 2 år Agneta Norman, Bonnier News AB 
             
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Styrelsesuppleant 2 år Robin Eliasson, SCA Wood Skandinavien AB/Tunadal 
 
Övriga nominerade  
Simon Viberg, Skidstahus, Carl Carlsson, Ta i Trä, Rune Danica, Norra Skog Hissmofors,  
Maria Rollmar, SCA Wood AB/Tunadal. 
 
Styrelsesuppleant 2 år Maria Rollmar, SCA Wood AB/Tunadal. 
 
Övriga nominerade  
Simon Viberg, Skidstahus, Carl Carlsson, Ta i Trä, Rune Danica, Norra Skog Hissmofors, 
Robin Eliasson, SCA Wood Skandinavien AB/Tunadal 
 
Styrelsesuppleant fyllnadsval 1 år Carl Carlsson 
 
Övriga nominerade  
Simon Viberg, Skidstahus, Robin Eliasson, SCA Wood Skandinavien AB/Tunadal,  
Rune Danica, Norra Skog Hissmofors, Maria Rollmar, SCA Wood AB/Tunadal. 
 
 



Revisor 2 år Thomas Holmström 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga  
 
Revisor fyllnadsval 1 år Bror Hägglund 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga  
 
Revisorssuppleant 2 år Simon Viberg 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Revisorssuppleant fyllnadsval 1 år Tord Jonsson 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Förbundsmötet 2 år Agneta Norman 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Förbundsmötet 2 år Timmy Landfors 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Förbundsmötessuppleant 3: e 2 år Markus Kamél 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Förbundsmötessuppleant 4: e 2 år Maria Rollmar 
 
Övriga nominerade  
Fanns inga 
 
Årsmötet beslöt enligt förslagen. 
 
§ 18 Valberedning 1 år  
Förslag Krister Wallin, Hans Nylén, Seth Hallestam, Bob Jonsson och Rune Danica.  
Årsmötet beslöt enligt förslaget samt att Krister Wallin är sammankallande.  
 
§ 19 Motioner och yttranden 
Fanns inga 
 
 
 



§ 20 Övriga frågor  
Mikael Kraft har en fråga om vem som vill ta över fanan som han har hemma? Vi har fyra fanor 
en i Sundsvall, en i Kramfors och två i Östersund. Mötet tyckte att Mikael kan ha kvar den hos 
sig. Han tyckte också att det kan vara bra om vi går ut med vart vi kommer att vara med fanorna 
på första maj så fler kan vara med ute. 
Årsmötet beslöt att vi ska tänka på det till nästa år. 
 
§ 21 Avslutning 
Timmy Landfors tackade alla som ställde upp och för förtroendet att leda mötet. 
 

 

Protokollförare: 
Agneta Norman 
 
 
 
Mötesordförande: 
Timmy Landfors          
 
 
 
 
Justerare     Justerare 
Morgan Lindgren                 Markus Kamél 
 


